
Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Papíne, konaného dňa  

4. 8. 2023 o 18.00 hod v zasadačke obecného úradu 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––-----------------------–– 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Program:  

1. Otvorenie – určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
2. Kontrola uznesení 
3. Voľba kontrolóra obce 
4. Štatút obce 
5. Rôzne 
6. Diskusia 
7. Záver 
 

K bodu č. 1 
Otvorenie – určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva v Papíne otvoril a viedol starosta obce p. Milan  Horodník. Na 
úvod privítal prítomných poslancov a predložil im na schválenie návrh zverejneného programu 
obecného zastupiteľstva.  
Určenie overovateľov zápisnice: Rudolf Pľuta a Martin Bachura. Zapisovateľka – M. Findriková. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní:  6 
Za:  6 
Zdržal sa: 0 

 
K bodu č. 2 
Kontrola uznesení 
Uznesenie č. 31/2023 – splnené 
Uznesenie č. 32/2023 – splnené 
Uznesenie č. 33/2023 – splnené 
Uznesenie č. 34/2023 -  plní sa 
Uznesenie č. 35/2023 – splnené 
Uznesenie č. 36/2023 - splnené 
 
Zasadnutia obecného zastupiteľstva sa zúčastnili občania : Ing. M. Horodníková a T. Horodník.  
 
K bodu č. 3 
Voľba kontrolóra obce 

 
Starosta informoval prítomných, že na obec prišli 2 prihlášky na voľbu hlavného kontrolóra: 
1. Ing. Rudolf Dzurko, Dlhé nad Cirochou  
2. Ing. Nikoleta Štefaníková, Papín 118 
 
Predseda komisie  p. Vincent Šenko oboznámil prítomných s priebehom komisie, ktorá vykonala 
kontrolu splnenia podmienok  pre voľbu kontrolóra obce Papín  dňa 4. 8. 2023. Ďalšími členmi bol 
starosta obce p. Milan Horodník a M. Findriková, ekonómka obecného úradu. Komisia skonštatovala, 
že Ing. Rudolf Dzurko má 15 ročné skúsenosti ako kontrolór obce. Ing. Nikolete Štefaníkovej tieto 
skúsenosti a prax chýbajú. 
Prihlášky obsahovali všetky požadované náležitosti  na voľbu hlavného kontrolóra obce Papín. Starosta 
vyzval prítomných kandidátov na hlavného kontrolóra obce  Papín aby sa predstavili a oboznámili OZ 
s koncepciou činnosti hlavného kontrolóra. Následne sa všetkým prihovorili Ing. Rudolf Dzurko a Ing. 
Nikoleta Štefaníková a priblížili prítomným svoje zamestnanie,  ako si predstavujú spoluprácu s 
poslancami a s celým OcÚ. Kandidátov na hlavného kontrolóra obce  vyzval aby opustili rokovaciu 
miestnosť a  vyzval poslancov k samotnej voľbe hlavného kontrolóra obce.  



 
Hlasovanie: 
 

Ing. Rudolf Dzurko –   za: 3 hlasy 
Ing.. Nikoleta Štefaníková – za: 3 hlasy 
 
Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí dňa 4. 8. 2023 
p r i j a l o 

Uznesenie č.  37 /2023                                                                                                               zo dňa  4. 8. 2023 

na základe výsledkov verejného hlasovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Papíne ani jeden 
z uchádzačov nezískal nadpolovičnú väčšinu hlasov poslancov obecného zastupiteľstva. Preto sa bude 
konať druhé kolo voľby kontrolóra obce a o výsledku voľby budú uchádzači upovedomení.    
 
 K bodu č. 4 
Štatút obce 
 
- A. Židzik – dokedy je vedená kronika obce. V štatúte sú citované všetky zákony. 
- F. Ondica – pracovný úväzok kontrolóra obce sa schválil - 10 % / 3,75 hodín týždenne/.  
- F. Ondica - petícia skupiny obyvateľov obce  – 30 %oprávnených voličov. 
- M. Horodník – je to takmer 13 rokov čo nie je vedená kronika. Budú to musieť viesť zamestnanci 
obce.  
 
Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí dňa 4. 8. 2023 
p r i j a l o 

Uznesenie č.  38 /2023                                                                                                               zo dňa  4. 8. 2023 

s c h v a ľ u j e                                  

štatút Obce Papín. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 poslancov 

Za:  6 poslancov 

Proti:  0 poslancov 

 
K bodu č. 5 
Rôzne 
 

- M. Horodník – otázka na poslancov na spôsob doručovania  pozvánok, zápisníc a materiálov na 
zasadnutia obecného zastupiteľstva. 
Poslanci OZ – pozvánky a zápisnice na zasadnutie doručovať aj naďalej písomne a materiály na 
rokovanie doručovať emailom.    
 
- Žiadosť GERIA, n. o. , Zariadenie pre seniorov, sídlo Zbojné 89, prevádzka 067 34 Vyšná Jablonka 
34 
- M. Horodník – oboznámil poslancov so žiadosťou GERIE, n. o. o finančný príspevok na prevádzku 
sociálnej služby na r. 2024. V zariadení sú umiestnení  občania našej obce. 
 
Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí dňa 4. 8. 2023 
p r i j a l o 

Uznesenie č.  39 /2023                                                                                                                 zo dňa 4. 8. 2023 



n e s c h v a ľ u j e                                  

finančný príspevok pre Zariadenie pre seniorov GERIA, n. o.  prevádzka Vyšná Jablonka 34.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 poslancov 

Za:  0 poslancov 

Proti:  6 poslancov 

 
K bodu č. 6 
Diskusia 

 
- F. Ondica – poďakovanie za organizáciu festivalu pracovníkom obce a ženám z OZ Papínčanky za 
úpravu okolia obecného úradu a výzdobu amfiteátra. 
- O. Krulický – poďakovanie patrí aj organizátorom Papínského kotlíka. Sú to výborné akcie pre 
občanov obce. 
- A. Židzik – ako to bude s bobrom pri moste – poškodzujú majetok ľudí. 
- F. Ondica – bobry stavajú hrádze a brzdia tok rieky.  
- M. Bachura – sťažnosti od občanov, poškodzujú ovocné stromy.  
- O. Krulický – skúsiť dať sieťku ku stromom.  
- F. Ondica – písomne upozorniť  SLOVENSKÝ VODOHOSPODÁRSKY  PODNIK, štátny podnik 
Povodie Bodrogu, odštepný závod Správa povodia Laborca S. H. Vajanského č. 3 , 070 01 Michalovce. 
- M. Horodník – upozorní sa písomne SVP na tento problém. 
- V. Šenko – upozorniť na kosenie záhrad – Mgr. P. Patarák, č. 327 
- M. Horodník – kosenie záhrad napr. pri J. Tkáčovi a M. Bachurovej. 
- O. Krulický – pozisťovať spôsob vyťahovania žúmp  pre viacerých občanov naraz. Objednávku na 
vývoz by musela vybaviť obec a faktúra by prišla tiež na obec, ktorú následne by bolo potrebné 
rozúčtovať občanom.  
- P. Carik – inkasovať hneď za vývoz žumpy pri nahlásení. 
- M. Horodník – sú vypracované niektoré veci ohľadom projektu kanalizácie. V predchádzajúcom   
obecnom zastupiteľstve sme mali navštíviť  Obec Sveržov, kde mal byť spustený pilotný projekt 
súvisiaci s kanalizáciou – Projekt kontajnerová ČOV – zvoz žumpových vôd.    
- R. Pľuta – poďakovanie obci za upratanie priestorov – telocvične -  v budove TJ Papín 
- O. Krulický – sála alebo telocvičňa ešte nie je v stave pre usporadúvanie tanečných zábav 
- M. Horodník – obstaranie čiže leasing a dodanie traktora sa pripravuje, ale vzhľadom 
k dovolenkovému obdobiu sa termín trochu posunie.   
- O. Krulický – našiel sa občan, ktorý vysypal smeti povyše ihriska?  
- M. Horodník – musí sa dať ešte kamera povyše ihriska. Je tam signál na internet. Bude podchytený 
väčší priestor.  
 
K bodu č. 7 
Záver 

 
Starosta obce sa po prerokovaní všetkých bodov programu prítomným poďakoval za účasť a týmto 
zasadnutie ukončil. 
 
Starosta obce:  Milan Horodník   ............................................. 
 
Overovatelia :  Rudolf Pľuta    ............................................. 
 
  Martin Bachura                              ............................................. 
 
Zapisovateľka: Findriková Magdaléna   ............................................. 


